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Szanowny Panie Prezydencie.
W związku z zamieszczonymi informacjami w Gazecie Rybnickiej dotyczącymi inwestycji wykonywanymi przez Rybnickie Służby Komunalne,
mam pytanie: Czy pracownicy wykonujący te inwestycje zostaną dodatkowo wynagrodzeni? Dlaczego pracownicy RSK wykonują pracę
inwestycyjne   i tym samym zaniedbują  niezbędne prace porządkowe w dzielnicy Chwałowice?
Proszę o odpowiedź. Andrzej Wojaczek
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